
Protokół Nr XIII/2025 z XIII Sesji Rady Miejskiej – 8 kwietnia 2025 r. 

1 
 

Protokół Nr XIII/2025 

z XIII Zwyczajnej Sesji  

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

odbytej w Sali Sesyjnej Biblioteki Publicznej 

przy ul. Poznańskiej 16 w Murowanej Goślinie 

z dnia 8 kwietnia 2025 r. 

godz. 17.00 – 17.56 

 

 

Radni obecni na Sesji (lista obecności wygenerowana z systemu eSesja - zał. 1) 

1. Magdalena Binięda - Grzebyta 

2. Mikołaj Gałka 

3. Patrycja Kałasz 

4. Jędrzej Kaźmierczak 

5. Dawid Krauze 

6. Małgorzata Krzysztoń 

7. Jacek Łucki 

8. Radosław Matoga 

9. Grażyna Nawrocka 

10. Krzysztof Padiasek 

11. Jerzy Rak 

12. Beata Robak 

13. Przemysław Rogalski 

14. Elżbieta Walczak 

15. Katarzyna Woroch 

 

Goście obecni na sesji: 

Burmistrz Justyna Radomska 

Zastępca Marcin Buliński 

Sekretarz Kamil Pajewski 

Mecenas Karol Kupień 

Prezes Stowarzyszenia LGD Kraina Trzech Rzek Małgorzata Najdek 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr XII/2025 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 18 marca 2025 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Lokalnej Grupy Działania Kraina Trzech Rzek. 

4. Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez inny podmiot niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania udzielonej dotacji. 

5. Informacja o działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

6. Interpelacje, wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak otworzyła obrady XIII Sesji Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie. W sesji uczestniczyło 15 radnych. Nieobecni  

radni: 0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 19 ustawy o dostępnie do informacji 

publicznej sesja jest transmitowana i nagrywana na kanale esesja.tv. oraz na portalu 

społecznościowym urzędowym profilu facebook. Nagrania z obrad sesji rady  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz  

na oficjalnym  Facebooku Miasta i Gminy Murowanej Gośliny. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poinformowała, że wszystkie osoby uczestniczące obradach mogą zapoznać się z klauzulą 

informacyjną dotyczącą przetwarzania danych osobowych, zgodnie z przepisami RODO,  

w/w klauzula informacyjna jest dostępna w formie pisemnej w miejscu obrad oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy Murowana Goślina.  
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(Nie zostały zgłoszone żadne wnioski do porządku obrad oraz nikt nie zapisał się na listę 

mówców, którzy chcą zabrać głos w trakcie obecnej sesji) 

 

2. Przyjęcie protokołu nr XII/2025 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 18 marca 2025 r. 

(Brak uwag do protokołu) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej z przyczyn technicznych ogłosiła 1 minutową przerwę  

w obradach, po usunięciu usterki Przewodnicząca wznowiła obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XII/2025 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 18 marca 2025 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

3. Sprawozdanie z działalności Lokalnej Grupy Działania Kraina Trzech Rzek. 

(Prezes Stowarzyszenia LGD Kraina Trzech Rzek Pani Małgorzata Najdek przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Lokalnej Grupy Działania Kraina Trzech Rzek) 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak: Bardzo dziękujemy Pani Prezes za przedstawienie 

tego sprawozdania, z tego co już się wydarzyło, za przedstawienie pokrótce planów  

na przyszłość. No i liczymy na dalszą owocną współpracę. Oczywiście będziemy promować  

i zachęcać do tego, żeby mieszkańcy i organizacje startowały w tych konkursach, które 

Państwo ogłaszacie i mam nadzieję, że jak najwięcej takich konkursów i takich grantów  

uda nam się zdobyć. Bardzo dziękuję Pani Prezes. 
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Prezes Stowarzyszenia LGD Kraina Trzech Rzek Małgorzata Najdek: Wraz z Panem 

Wiceprezesem Andrzejem Kosakowskim przekazaliśmy publikację. Publikacja powstała  

w ramach projektu współpracy, o którym mówiłam tutaj na sesji rok temu. Ja wiem, że to już 

sporo czasu upłynęło. To jest publikacja, którą wydaliśmy wraz z czterema innymi lokalnymi 

grupami działania, ale w tej publikacji znajdują się przepisy również z Państwa terenu. 

Znajdziecie tutaj Państwo przepis, między innymi Pani Radnej Grażyny Nawrockiej,  

która przekazała przepis na wątróbkę.  Życzę Państwu zdrowych, spokojnych, nadchodzących 

Świąt Wielkanocnych. Dziękuję 

 

4. Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez inny podmiot niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw, 

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 
wychowania przedszkolnego prowadzonych przez inny podmiot niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 
udzielonej dotacji. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XIII/115/2025 w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla szkół i placówek wychowania przedszkolnego prowadzonych przez inny 
podmiot niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji 
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5. Informacja o działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

Wiceprzewodniczący Jędrzej Kaźmierczak: Ja mam pytanie w sprawie tej podpisanej 

umowy na budowę ul. Starczanowskiej - czy jakiś charakterystyczny program, jakieś 

przybliżone daty realizacji tutaj tej inwestycji możemy prosić? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Obecnie obrabiamy dokumenty, na dniach ogłaszamy 

przetarg, więc będziemy wybierać, jeszcze w kwietniu wykonawcę i będziemy przystępować  

do pracy. Mamy już podpisaną, umowę dotacyjną z Panią Wojewodą, z Urzędem 

Wojewódzkim, więc teraz tylko trzeba wybrać wykonawcę. Mam nadzieję, że wszystko zmieści 

się w kwocie, którą mamy w budżecie i przystępujemy do prac w tym roku. 

 

Mikołaj Gałka: Wśród zarządzeń, które są przywołane w sprawozdaniu, jest zarządzenie  

nr 170/2025, ono jest na stronie internetowej Urzędu Miasta, ale nie ma do niego załącznika.  

Czy można byłoby ten załącznik uzupełnić? 

 

Sekretarz Kamil Pajewski: To zarządzenie nie podlega publikacji, to jest wewnętrzna 

procedura dotycząca organizacji stałego dyżuru związanego z sytuacjami kryzysowymi  

i zagrożeniami, w tym wojnie. I ta procedura nie podlega jakby publikacji takiej zewnętrznej. 

 

6. Interpelacje, wolne głosy i wnioski. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Ja mam kilka pytań, Pani Burmistrz, odnośnie takich 

tematów, które już wcześniej zgłaszałam. Pierwszy temat ul. Starczanowska i płyty betonowe. 

Czy jest szansa, że w tym roku w najbliższym czasie będą tam płyty? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Tak, jesteśmy po przetargu i będziemy jedną z ulic, która 

będzie, to będzie. Ale to nie będą prawdopodobnie te, które są na Starczanowskiej, ponieważ 

mamy takie wrażenie, że jak je podniesiemy, to one całe się połamią. Bo one są w takim złym 

stanie technicznym, że nie chcemy. Może się odzyska parę płyt. Jest w spisie ul. Na Stoku  

i tam będziemy płyty układać. Nie cały może odcinek, ale na pewno zaczniemy w tym roku. 

Czyli jak przystąpimy do układania płyt, tam będą. Obecnie jesteśmy już po przetargu, mamy 

podpisaną umowę z wykonawcą, więc teraz ustalamy harmonogram, dokładnie na którą ulicę, 



Protokół Nr XIII/2025 z XIII Sesji Rady Miejskiej – 8 kwietnia 2025 r. 

6 
 

kiedy wejdzie. No będzie zamawiał teraz te płyty, więc mogę na kolejnej sesji odpowiedzieć, 

jak już będziemy mieli ustalony harmonogram, czyli jak on, wytwórni płyt betonowych sobie 

ustali dystrybucję, no bo jest dopiero teraz, jak wygrał przetarg, na pewno ma jakieś tam 

zamówienie, ale nie na taką ilość. Więc wtedy możemy dopiero harmonogram podać, kiedy, 

gdzie wejdziemy. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Kolejne pytanie to odnośnie przejścia dla pieszych  

na ul. Raduszyńskiej. Ja to wcześniej zgłaszałam. Czy Pani Burmistrz to analizowała,  

czy tam jest szansa? Nie, nie ma takiej możliwości? Jak to wygląda? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Analizowaliśmy i w miejscu, w którym Pani zgłaszała,  

nie ma  możliwości zrobienia tego przejścia. Jest możliwość oddalenia go, ale moim zdaniem 

on nie będzie wykorzystywany przez osoby, które idą od ul. Nadwarciańskiej. Po prostu  

nikt nie pójdzie w stronę stadniny, żeby przejść na drugą stronę, więc tak będą przechodzić  

w miejscu, w którym dzisiaj przechodzą. Więc robienie organizacji ruchu, przebudowa całego 

chodnika, przejścia dla pieszych po prostu jest ekonomicznie w tym momencie niezasadna  

do tego przejścia. No muszą po prostu mieszkańcy uważać, jeżeli przechodzą  

z ul. Nadwarciańskiej na chodnik na ul. Raduszyńską. W tym roku nie jesteśmy w stanie  

ani finansowo, ani technicznie wykonać tego przejścia. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta:  Moje pytanie odnosi do zmiany organizacji ruchu  

przy stadionie miejskim, przy tym asfaltowym odcinku ul. Łąkowej. Tutaj to wejście od dołu  

przy pump trucku. Ja jesienią zgłaszałam ten problem, że ludzie zostawiają tam na zakręcie 

samochody. No bo przecież trudno jest zaparkować tam, gdzie jest miejsce właściwe  

przy stadionie i przejść 100 metrów, bo to trzeba przecież przed furtką zaparkować i przejść 

jak najmniejszym wysiłkiem. I problem się oczywiście pojawił teraz, kiedy się zrobiło ciepło  

i nagminnie ludzie zostawiają auta tam na samym zakręcie. I to nie, żeby wjechali jeszcze tak 

powiedzmy troszeczkę na to pobocze, tylko faktycznie zostawiają samochód na drodze. 

Tam nie ma pobocza i jest naprawdę niebezpiecznie, też dzieci, jadą tą drogą asfaltową. 

Tam nawet nie ma innej możliwości, żeby te dzieciaki się poruszały. W związku z czym,  

tutaj uważam, że zasadne byłoby postawienie jakiegoś zakazu zatrzymywania się.  

Czy tutaj Pani Burmistrz ten temat analizowała? 

 

 



Protokół Nr XIII/2025 z XIII Sesji Rady Miejskiej – 8 kwietnia 2025 r. 

7 
 

Burmistrz Justyna Radomska: Tak, analizowaliśmy, ale nie wiem, na jakim on jest etapie. 

Tam stwierdziliśmy, że musi faktycznie być znak postawiony, bo inaczej są te samochody  

i nie jesteśmy w stanie ich zlikwidować bez zakazu, ale to wiązało się z projektem organizacji 

ruchu. I tu właśnie nie pamiętam, odszukany projekt, jak był budowany odcinek tej ulicy, 

czy tam było jakieś oznakowanie, które nie zostało dzisiaj postawione, bo nie jest cała ulica 

wybudowana. I nie wiem po prostu, na jakim etapie to zostało zrealizowane. Więc jutro  

sprawdzę i przekażę przez Panią Wandę odpowiedź, czy wprowadzamy nową organizację 

ruchu. Ale to też chwilę potrwa, czyli musimy zlecić to zadanie, czy po prostu w tym starym 

projekcie może były zawarte jakieś zakazy zatrzymywania się. Ale tak, jest tam potrzeba 

zmiany tej organizacji ruchu, bo widziałam sama ostatnio, jak dzieciaki zjeżdżały na rowerach, 

na deskorolkach jadąc na pump truck i między samochodami po prostu były niewidoczne,  

wyłaniały się za samochodu. Tak musimy coś tam zrobić. 

 

 

Małgorzata Krzysztoń: Zgłoszenie mieszkańców dotyczy zmiany organizacji ruchu na ulicy 

wyjazdowej Szkolna - Rogozińska, gdzie jest tam mega niebezpiecznie. I pytanie za pytanie 

jest takie: czy byłaby w ogóle możliwe, żeby te światła były tam z jednej i z drugiej strony?  

Bo ten wyjazd, jak jeszcze stoją samochody na poboczach, to jest faktycznie mega trudny. 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Nie, no chyba drugie światła nie da się, bo to muszą być  

odległości na skrzyżowaniu. Tu możemy jedynie, ku niezadowoleniu mieszkańców, którzy  

źle parkują, bo nie parkują na miejscu wyznaczonym, tylko na linach rozgraniczających  

przed skrzyżowaniem, jakąś akcję mandatową, żeby po prostu ta widoczność osób 

wyjeżdżających ze Szkolnej, a nie oszukujmy się, nie każdy umie, bo to sama zauważyłam, 

korzystać z tych luster, które są. I te samochody wtedy zasłaniają, parkujące, więc tu możemy 

jakąś akcję prewencyjną zrobić, ale to wiąże się na pewno z tym, że niektórzy będą ukarani,  

niestety, za łamanie prawa, każdy odpowiada sam. Więc jeżeli chodzi o sygnalizację,  

to nie łudźmy się, to jest zbyt duży koszt i to jest przebudowa całego skrzyżowania,  

bo muszą być odległości. Tym bardziej, że to jest droga powiatowa, więc jeszcze  

Pan Starosta musi wyrazić zgodę, czyli sam jakby chcieć wybudować  tą sygnalizację. 

A nie wiem, czy w ogóle, będzie zainteresowany na naszej drodze wydawać pieniądze 

powiatowe na takie skrzyżowanie 

 

 

Beata Robak: Pani radnej Krzysztoń chyba chodziło o to, że wyjeżdżając z ul. Szkolnej  

jest niebezpiecznie. Tam nie ma tygodnia, żeby nie było wypadku. Natomiast tam trzeba zrobić 
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albo spowalniacz, albo jakieś ograniczenie prędkości. Tam tak szybko jeżdżą, że z ul. Szkolnej 

nie ma szans na wyjazd. 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Pani radna, tam nie będzie spowalniaczy, ponieważ  

jest sygnalizacja świetlna i jest teren zabudowany, więc nie wiem jakiego spowolnienia jeszcze 

dodatkowo mamy użyć jest wyświetlacz prędkości, który pokazuje prędkość, no obojętnie  

co byśmy zrobili, to kultury kierowców nie nauczymy. Tam już jest tyle rzeczy zastosowanych, 

więc nie ma jakby kolejnej, trzeciej, czwartej, piątej rzeczy. No kierowcy sami muszą 

zrozumieć, że trzeba trochę zwolnić. Ale ja nie mam takiego zgłoszenia jak Pani, że co tydzień 

jest tam wypadek, chyba że się wszyscy kierowcy nagle dogadują, bo ja mam raporty  

o wypadkach, które są w Murowanej Goślinie, i akurat jeżeli chodzi o ten rejon, to owszem, 

może było jakieś trąbienie, ale nie mamy wypadków na tym skrzyżowaniu. Więc z tego wynika, 

że zawsze jakiś winny się znajdzie i kierowcy się dogadują bez powiadomienia policji. 

 

 

Małgorzata Krzysztoń: Ja się tylko chciałam dodać do tego tematu, że może nie mandaty, 

tylko jakieś pouczenia na początek, bo tam naprawdę widoczność jest ograniczona.  

Drugi temat to mam zapytanie o pojemniki na odzież używaną, takie do wyrzucania, które 

zostały postawione, gdyż one się w mega szybkim tempie zapełniają. No i niestety tutaj znowu 

kultura jazdy, ponieważ no ludzie wyrzucają to co przywiozą w koło pojemnika i się robi  

po prostu śmieciowisko, gratowisko na ulicy. Czy mamy jakiś alternatywny pomysł?  

No bo wygląda to okropnie. 

 

 

Zastępca Marcin Buliński: Większość gmin stosuje taki pomysł, że tylko udostępnia PSZOK  

na odzież. To co zrobiliśmy, to oczywiście jest jakimś takim pilotażem można powiedzieć.  

No wiemy dzisiaj, że niewystarczającym. Myślę, że wszystkich przerosły te ilości odpadów 

odzieżowych we wszystkich gminach w Polsce. To jest po prostu niespotykane co się dzieje. 

No my w tej chwili wywozimy około tony tygodniowo odpadów odzieżowych. I to są w dużej 

mierze odzież niektóra nawet z metkami nieodczepionymi jeszcze. Czyli ktoś po prostu kupił 

rzeczy i wystawia je bez użytku do odpadów. No w tej chwili zwiększamy częstotliwość tego 

wywozu tych pojemników, które są. Nie będziemy zwiększać liczby pojemników. Będziemy 

zwiększać częstotliwość wywozu. Raz w tygodniu będą te pojemniki opróżniane.  

Czyli praktycznie no 4 wywozy w miesiącu. I dodatkowo korzystamy tutaj z pomocy spółdzielni 

socjalnej, ale też mamy zakontraktowany wywóz z firmą Ordo, która nam świadczyć odbiór 
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odpadów. I dodatkowo od jesieni będziemy wprowadzać taką usługę wywozu odzieży razem 

z odpadami wielkogabarytowymi. Czyli jak mamy te terminy wywozu wielkogabarytowych, 

które są na zgłoszenie, to wtedy będzie można, nie wiem, albo zgłosić wywóz kanapy,  

albo po prostu zgłosić po prostu wywóz odzieży spod domu. My tak liczymy na to,  

że to jest faktycznie początek tego nowego systemu odzieżowego, który się gdzieś tam  

w połowie roku uspokoi, tak przynajmniej gminy sądzą, że to jest takie wiosenne trochę 

sprzątanie, sprzątanie swoich prywatnych magazynów, swoich piwnic i swoich strychów.  

No czy to oczekiwanie się spełni, no to zobaczymy za parę miesięcy. Jeśli chodzi o połącznie 

wywozu worków z odzieżą z resztą worków za pozostałe odpady to nie możemy takiej usługi 

dołączyć do tego przetargu, ponieważ ten przetarg, jak był ogłaszany, to jeszcze  

nie obowiązywały te przepisy o wywozie odzieży i to po prostu nie jest skalkulowane,  

więc to po prostu nie można tak prostym sposobem dołączyć, jako nowa frakcja  

przy tym wywozie. Udało się jakoś to taki model ustalić z tymi wielkogabarytowymi,  

że w zasadzie to już jest w terminach, które już są, i w zasadzie no to nie będzie powodować 

jakiś dodatkowych kosztów po stronie wykonawcy.  

 

 

Małgorzata Krzysztoń: Czy jest opcja jakiejś zabudowy tych śmietników, które są wystawione 

tutaj w Dolince Rakoczego, bo ich przybywa i czy jakoś zagospodarowanie tego jest możliwe?  

  

 

Burmistrz Justyna Radomska: Tak, jest możliwość, ale my najpierw chcemy przebudować  

i to w tym roku. Jesteśmy na etapie projektu. Chcemy przebudować te stopnie, te schody, 

które prowadzą do Dolinki Rakoczego, które są w stanie fatalnym. I przebudować także  

te zejście pozbrukowe, które jest tak wykonane, że kończy się jakby w połowie Dolinki,  

że się schodzi nagle z krawężnika na trawę i idzie się na parking. Chcemy to inaczej 

przebudować i wtedy jak przebudujemy, czyli doprowadzimy łącznie z barierkami ten chodnik 

aż do tej wewnętrznej jezdni Dolinki, to wtedy będziemy mogli usytuować te śmietniki  

i będziemy budować wiatę i będziemy je zamykać. Te nasze - bynajmniej, te gminne, które są, 

bo tam są też i z biblioteki i urząd ma tam swoje śmietniki - czyli to będzie zabudowane.  

Ale najpierw zrobimy schody i ten chodnik, uporządkujemy ten teren i wtedy będziemy dopiero 

stawiać wiatę. 

 

 

Małgorzata Krzysztoń: A czy na schody do przedszkola też będzie szansa, z tego parkingu? 
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Burmistrz Justyna Radomska: Schody do przedszkola są w projekcie rewitalizacji Parku 

Miejskiego, który teraz jest „Zaprojektuj i Wybuduj”. Firma już wygrała przetarg i jest na etapie 

projektu, wtedy wybudujemy nową drogę dojazdową do przedszkola, czyli będzie zamknięta  

ta czarna droga od ul. Mściszewskiej, tu już nie będzie tylko park. Auta będą wjeżdżać  

od Dolinki Rakoczego i tam będą także przy przedszkolu schody, żeby zejść do Dolinki 

Rakoczego. To jest w tym projekcie, w pierwszym etapie rewitalizacji Parku Miejskiego. 

 

 

Małgorzata Krzysztoń: Drzewa w Parku Miejskim, ponieważ od dłuższego czasu jestem tutaj 

proszona o zabranie głosu w tej sprawie przez jednego z mieszkańców, który twierdzi, że są 

w parku spadające gałęzie i tłumaczenie, że sprzątamy park, i że Spółdzielnia Socjalna  

tam działa, i że opróżniamy nie działa. Także miałam zabrać głos, zabieram. Mówię, że ja  

nie potrafię stwierdzić, która gałęź zagraża, a która nie. Ale codziennie mam tego typu właśnie 

rozmowy, że są gałęzie, które zagrażają, więc nie wiem, czy jest opcja, żeby ktoś przeszedł  

i sprawdził, i żebym tutaj nie była gołosłowna. 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Spółdzielnia Socjalna sprząta park, ale nie wycina gałęzi. 

Tym bardziej, że park jest pod konserwatorem zabytków, więc tutaj każdą gałąź, która jest,  

my musimy konsultować. Ale oczywiście Referat Ochrony Środowiska przejdzie się, zobaczy, 

które gałęzie są suche i faktycznie zagrażają mieszkańcom. A Spółdzielnia Socjalna grabi, 

zajmuje się żywopłotami, trawnikami, ścieżkami, czyli tutaj robi porządek, więc oni nie będą 

robić drzew, które są pod konserwatorem. Ale sprawdzimy, nie ma problemu, oczywiście 

zweryfikujemy to. 

 

 

Mikołaj Gałka: Ja mam pytanie do Pani Burmistrz odnośnie dyżuru burmistrza. Czy mogłaby 

Pani może te dyżury ciut wydłużyć, aby nie było takiego, potrzeby długiego oczekiwania  

w kolejce na spotkanie z Panią? Mam sygnał od mieszkańców, którzy wczoraj próbowali się 

do Pani umówić i mają pierwszy wyznaczony wolny termin, do Pani, 12 maja 2025 r. 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Drodzy Państwo, ja mam wyznaczone godziny dyżurów,  

a przyjmuję cały czas - od 7:00 do 15:00. To są godziny, które są typowo, że ja nie wyjeżdżam 
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nigdzie na zewnątrz, nie spotykam się z instytucjami, zawsze jestem w tych godzinach  

na miejscu. Ale ja spotkania z mieszkańcami mam już pierwsze o 7:15, bo od 7:00 zaczynam 

pracę i tak jak mieszkańcom pasuje, ja się dostosowuję do nich. Jeżeli ktoś chce przed pracą 

przyjechać, i mówi, że pasuje mu, to ja się do tego dostosowuję. Z tego, co ja mam informacje, 

Państwu, którzy się umówili, mają taki termin, pasowała tylko i wyłącznie konkretna godzina. 

To nie, że jakiś dzień, tylko z tego, co dostałam informację od Pani Marii z sekretariatu,  

ten termin jest faktycznie chyba za trzy, bo jesteśmy przed świętami wielkanocnymi jakby,  

to nie ode mnie zależało, tylko od mieszkańców. Ja się dostosowuję do nich. Jeżeli chcą 

wcześniej, to widocznie nie było, tak jak chcieli tam o godzinie czternastej, już były  

te czternaste godziny zajęte przed świętami. Jeżeli Państwo chcą wcześniej, mogą przyjść,  

na pewno znajdziemy czy jutro, czy pojutrze termin. Ja się dostosowuję do mieszkańców,  

nie oni do mnie. Tak to wygląda u mnie z dyżurami, więc tu jest jakieś chyba nieporozumienie 

przy umawianiu terminu. 

 

 

Krzysztof Padiasek: Mam przekaz do mieszkańców - aby nie bali się korzystać z aplikacji  

mMieszkaniec, szczególnie z modułu mZgłoszenia. Bo miałem okazję sam przetestować, 

działa to bardzo dobrze i szybko. Były jakieś tam uszkodzone, połamane znaki, jedno 

zgłoszenie. Praktycznie kilka dni było to naprawione. Także polecam to mieszkańcom, aby się 

nie bali, korzystali. Jak widzą, że coś się dzieje, coś jest uszkodzone, zepsute,  

coś niebezpiecznego widzą, no to śmiało zgłaszać, bo problemy są w bardzo szybkim czasie 

usuwane. I to wszystko. Dziękuję bardzo. 

 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak: Mam tylko jeszcze ogłoszenia dla Państwa. 

Przypominam o złożeniu oświadczeń majątkowych. Kto jeszcze nie złożył, termin upływa  

30 kwietnia 2025 roku. Instrukcję Państwo otrzymaliście, także proszę o tym nie zapomnieć. 

Kolejna sprawa, otrzymaliście Państwo na maila korespondencję, Apel gminy Szydłowo.  

Nie było jakby żadnych uwag z Państwa strony, ale została wystosowana odpowiedź  

na to pismo, że Rada Miejska nie podejmie odrębnego stanowiska, te działania zostały podjęte 

już na szczeblu krajowym przez Związek Gmin Wiejskich, więc my - jako Rada - nie będziemy 

podejmować odrębnego stanowiska. I taka też odpowiedź została wystosowana do gminy 

Szydłowo. Przypominam o uroczystościach 3 maja i o poczcie sztandarowym, że mamy tutaj 

Panią Małgorzatę Krzysztoń, Pana Krzysztofa Padiasek i Panią Radną Patrycję  

Kałasz. Także przypominam Państwu Radnym i cieszę, że Państwo pamiętacie.  



Protokół Nr XIII/2025 z XIII Sesji Rady Miejskiej – 8 kwietnia 2025 r. 

12 
 

Korzystając z okazji - życzę Państwu i mieszkańcom zdrowych, spokojnych i rodzinnych  

Świąt Wielkiej Nocy.  

 

7. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak zamknęła obrady  

XIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.  

 

Link do transmisji obrad: 

https://murowana-goslina.esesja.pl/transmisja/67060/sesjaaxiii2025a08042025.htm  

 

 

Protokolant:       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Wanda Czarnecka               /-/ Elżbieta Walczak 

 

 


